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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Semjén Zsolt tárca nélküli miniszternek

„Miért az oktatási-nevelési támogatások csökkentésér ő l döntött a BGA bizottsága? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr!

A 2001 . évi LXII. törvény hatálybalépését követően eddig példátlan módon a kormány 2013-ban é s
2014-ben 22.400,-Ft-ról 17.200,-Ft-ra csökkentette az oktatási-nevelési, valamint tankönyv- és
taneszköz támogatás egy főre eső éves összegét.

A BGA 2013 . évi tevékenységéről és működéséről szóló beszámoló szerint ennek oka, hogy a
túlzott hiány eljárás megszüntetése érdekében szükséges intézkedésekr ől szóló 1259/2013 . (V. 13 . )
Korm. határozat 9 . pontja értelmében a BGA egyenlegének 2013 . évben a Költségvetési törvényben
jóváhagyotthoz képest 500,0 millió Ft-os javulását kellett elérni, azaz zárolták a BGA pénzügyi
keretét .

Az egyenlegjavulás elérése érdekében az Alap támogatási célra szolgáló el ő irányzatai terhére 50 0
millió Ft-tal kevesebb kiadás teljesítéséről döntött a Bizottság a 41/2013 . (V. 27.) számú
határozatával, mely alapján az „Oktatás-nevelési támogatások” el őirányzat 500 millió Ft-tal
csökkentésre került .

A fentiek alapján kérdezem, miért épp az oktatási-nevelési támogatások csökkentésérő l döntött a
BGA bizottsága, amelynek Ön is tagja ?

Érdemes megemlíteni, hogy az oktatási-nevelési, valamint tankönyv- és taneszköz támogatá s
pályázati kerete az MSZP kormányok ideje alatt felülr ől nyitott elő irányzatként működött, azaz
minden pályázó megkapta az eredeti pályázati keretet .

C~-r sr C_r
Kiss László

országgyű lési képviselő
(MSZP)

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . február „v'
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